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«Сповнені любов’ю Господа, 
ми будемо покірно служити!»

Молитовне служіння пасторів і працівників церкви 2018

Під час недільного вечірнього 
богослужіння 18 лютого 2018 року 
відбулося молитовне служіння 
пасторів і працівників церкви, 
на якому проповідував старший 
пастор доктор Джерок Лі.
Були присутні 9 477 віруючих, 

у тому числі пастори, служителі-
л е ви т и  (шт а т н і  п р а ц і вн и к и 
ц е р к в и ) ,  с т а р ш і ,  с т а р ш і 
дияконіси, диякони, дияконіси, 

молодш і  д и я кон и ,  молодш і 
дияконіси, спілка Естер (група 
д р у ж и н  п а с т о р і в )  а  т а к ож 
спілка віруючих-молитовників. 
Об’єдна лися  43  церкви -філ і ї 
Кореї ,  у  тому  числі  Кванджу, 
Теджон ,  Масан ,  Пусан ,  Йосу, 
Чханвон, Чунчеон. 
Доктор  Джерок  Лі  прочитав 

п р о п о в і д ь  н а  т е м у  «С е рц е 
Па с т о р а »,  з а сновуюч ись  на 

Посланні до римлян 5:7-8.
В і н  п о ч а в  п р о п о в і д ь  з 

пояснення: що таке серце пастора, 
серце, яке піклується про душі, 
маючи серце Господа, поширює 
Боже Царство, має серце Бога . 
Він  розповів  про  три  способи , 
щоб  до с я г т и  т а ко г о  с е рц я : 
перший – відмовитися від свого 
життя заради Божого Царства; 
другий  – вважати  душі  інших 

людей дорогоцінними; і третій – 
спокійно виконувати обов’язки, 
дані  вам  Богом ,  маючи  серце 
недостойного раба.
Оск ільки  завдання  Святого 

Духу – привести безліч душ до 
спасіння в останні часи, віруючі 
вирішили знову досягти серця 
пастора, яке любить душі людей, 
своїм життям, працюючи з вірою 
і покорою. 

Семінар для глядачів ВХМ, які говорять мовою гінді
6  л ю т о г о  2 0 1 8  р о к у  в 

І н д і ї ,  у  Церкві  Манмін  Дел і 
(пастор  Джон  Кім) ,  ві дбувся 
с ем і н а р  д л я  гл я д ач і в  ВХМ , 
я к і  г о в о р я т ь  мо в ою  г і н д і . 
Проповіді  доктора  Джерок  Лі 
т ранслювалися  з  дубляжем  і 
с у б т и т р ами  мовою  г і н д і  на 
т е л е б а ч е н н і  Шубхс а н д еш  і 
ЮТьюб.  Проведення  семінару 
ста ло  можливим  у  ві дпові дь 
на зростаючу кількість і теплі 
відгуки глядачів. 
Семінар відвідало близько 70 

пасторів  і  віруючих  зі  штату 
Джхаркханд ,  що  знаходиться 
на відстані 1 500 км від місця 
проведенн я  сем і нару,  штат у 

Пенджаб, штату Уттар-Прадеш 
і  штату  Хар’яна .  Пастор  Кім 
говорив про могутнє служіння 
доктора Лі, а також про ключі 
д о  д у х о в н о г о  з р о с т а н н я  і 
о т р и м а н н я  в і д п о в і д е й .  У 
відповідь на позитивні відгуки 
це рк в а  ви р іши ла  р е г ул я рно 
п р о в о д и т и  с е м і н а р и  д л я 
глядачів і пасторів.
Д л я  б і л ь ш  е ф е к т и в н о ї 

м і с і о н е р с ь к о ї  р о б о т и 
Ц е р к в а  М а н м і н  Д е л і 
з а б е з п е ч у є  г л я д а ч і в  І н д і ї 
пропові д ями  доктора  Лі ,  як і 
су п роводжуються  дубл яжем 
м о в о ю  г і н д і ,  о ф і ц і й н о ю 
державною мовою.
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1. Центральна Церква Манмін вірить, що Біблія – це досконале і бездоганне   
    Слово, яке надихнув Бог.
2. Центральна Церква Манмін вірить у єдність і дію триєдиного Бога: Бога-
    Святого Отця, Бога-Святого Сина і Бога-Святого Духа. 
3. Центральна Церква Манмін вірить, що ми отримали прощення за гріхи через 
    кров Ісуса Христа, якою Він викупив нас. 
4. Центральна Церква Манмін вірить у воскресіння і вознесіння Ісуса Христа,   

     Його Друге пришестя, тисячолітнє царство Христа і вічні небеса.
5. Члени Центральної Церкви Манмін сповідують свою віру через 
   «Апостольський символ віри» кожен раз, коли збираються разом, і вірять у його 
    зміст буквально».
 «[Бог] Сам дає всім і життя, і дихання, і все». (Книга Дії 17:25) 
 «І нема ні в кім іншім спасіння. Бо під небом нема іншого Ймення, даного   
  людям, що ним би спастися ми мали». (Книга Дії 4:12) 

Символ віри
Видавництво Центральної Церкви Манмін 

29, цифровий-ро 26-Гіль, Гуро-гу, Сеул, Корея (08389)
Телефон: 82-2-818-7047 Факс: 82-2-818-7048 
http://www.manmin.org/english
         www.manminnews.com
e-mail: manminen@manmin.kr
Видавець: доктор Джерок Лі 
Головний редактор: Ґеумсун Він  

Ukrainian
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«І, скрикнувши голосом гучним, промовив Ісус: 
Отче, у руки Твої віддаю Свого духа! І це прорікши, Він духа віддав...» 

(Євангеліє від Луки 23:46).

Сім слів Ісуса на хресті (4)

Перед  тим ,  як  зробити  Свій 
останній  подих  на  хресті ,  Ісус 
залишив слова любові. Вони відомі 
як «Останні сім слів на хресті». 
Давайте сьогодні розглянемо сьоме і 
останнє слово Ісуса, промовлене на 
хресті. 

 
1. Чому Ісус скрикнув гучним 

голосом: «Отче»
Сталося так, що Його останні 

слова  на  цій  землі  могли  чути 
люди. Також Божа воля полягає у 
тому, щоб ми «скрикували гучним 
голосом», звертаючись до Нього у 
молитві.
Якщо взяти до уваги Його Слово, 

записане у Книзі пророка Єремії 
33:3: «Покликуй до Мене – і тобі 
відповім, і тобі розповім про велике 
та незрозуміле, чого ти не знаєш!», 
Бог говорить через слова, записані в 
Біблії, що ми повинні покликувати 
до  Нього  у  молитв і .  Про  це 
написано у Книзі Числа 12:13; 2 
Книзі хроніки 32:20; Книзі Псалмів 
57:2; Євангелії від Марка 10:47; 
Євангелії від Івана 11:43; Книзі Дій 
4:24; і 7:59.
Коли Ісус молився у Гефсиманії 

перед Своїм арештом, Він молився 
так щиро, що «піт Його став немов 
краплі крові». Медики стверджують, 
що  коли  людина  перебуває  у 
сильному стресовому стані або 
докладає неймовірних зусиль для 
виконання якихось задач, може бути 

так, що капілярні судини лопаються, 
внаслідок чого на шкірі виступає 
піт з кров’ю, а людина «пітніє так, 
ніби стікає кров’ю». Крім того, той 
факт, що Ісус пітнів і на шкірі Його 
виступили краплі крові, коли Він 
молився пізно вночі у кліматичних 
умовах  І з р а ї лю ,  о знача є  т е , 
наскільки  щиро  і  відчайдушно 
молився Ісус. 

. 
2. Чому Ісус промовив: «Отче, 

у руки Твої віддаю Свого духа!»

1) Ісус свідчить про безсмертя 
духу людини.
Людина складається з духу, душі 

і тіла. Коли життя закінчується, 
тіло, яке було лише посудиною для 
духу і душі, повертається у землю. 
Оскільки дух вічний і безсмертний, 
він  не  зникає .  Дух  Адама  був 
створений після його створення, 
коли Бог вдихнув у його ніздрі 
дихання життя (Книга Буття 2:7). 
Бог наповнив дух Адама духовним 
знанням, тобто істиною. 

«Душа» – це  всі  функції ,  які 
дозволяють людині накопичувати 
і нформац ію  у  своєму  мозку, 
дозволяють їй пам’ятати певну 
інформацію, думати про неї, а також 
застосовувати її і діяти відповідно 
до неї. Спочатку господарем Адама 
був дух, який керував його душею 
і тілом. Оскільки Його дух був 
сповнений істини, душа і тіло під 
управлінням духу також походили 
від істини. Коли Адам зогрішив 
проти  Бога ,  по ївши  з  дерева 
знання добра і зла, його дух помер. 
«Смерть духа» означає переривання 
спілкування  з  Богом ,  а  також 
неспроможність духу виконувати 
свої обов’язки. 
Як тільки дух, господар людини, 

помирає і перестає діяти, душа бере 
на себе роль керівника і починає 
управляти тілом. Душа переходить 
під владу роботи ворога-сатани 
і починає приймати неправдиві 
знання. В залежності від того, як 
душа наповнюється неправдою, 
істина, яку від початку посадив Бог, 
виживається неправдою. Зрештою, 
серце наповнюється ненавистю, 
дратівливістю і егоїзмом. Однак, 

припинення дії духу людини не 
означає згасання її духу. Дух людини 
був створений за допомогою подиху 
життя вічного і безсмертного Бога. 
Він ніколи не міг згаснути. 
Що  в і д бу в а є т ь с я  з  д ушею 

людини, коли тіло помирає? Мозок 
вимагає від людини, щоб вона діяла. 
Внаслідок роботи клітин мозку 
людина має пам’ять і здатність 
думати .  Коли  фізичне  життя 
тварини (яка не має духу) добігає 
кінця, система пам’яті у мозку 
тварини також зникає; її тіло і душа 
зникають і повертаються у небуття. 
Однак дії душі людини, яка має 
дух, перепроваджуються у «серце» 
і  зберігаються  у  ньому.  Отже , 
замість того, щоб згаснути, душа 
буде існувати вічно в союзі з духом, 
оскільки властивості душі вкладені 
у дух. 
З цієї ж причини Господь сказав: 

«Отче, у руки Твої віддаю Свого 
духа!» Коли людина чує Євангеліє і 
приймає Ісуса Христа, вона отримує 
Святого Духа, і її дух, який до цього 
був «мертвий», відроджується. Про 
людину, чий дух відродився і яка 
наповнила своє серце істиною, ми 
можемо сказати: «Її душі ведеться 
добре». Оскільки душі ведеться 
добре, інакше кажучи, оскільки 
серце людини сповнене істиною, 
людині вестиметься добре в усіх 
аспектах життя, і вона матиме міцне 
здоров’я (3 Послання Івана 1:2). 
Як Ісус сказав в Євангелії від 

Івана  3:5: «Поправді ,  поправді 
кажу Я тобі: Коли хто не родиться 
з води й Духа, той не може ввійти 
в  Царство  Боже»,  коли  люди , 
які  народилися  знову  з  води  і 
Святого Духа і чий дух відродився, 
потраплять на небеса. Однак, люди, 
чий дух не відродився, чиї серця 
не зросли в істині внаслідок їхньої 
невіри в Ісуса Христа, вони не 
зможуть увійти у царство небесне. 
Вічним місцем життя таких людей 
стане пекло. 

2) Ісус свідчить про те, що Він 
скорився і виконав все відповідно 
до Божого плану.
Той факт, що Ісус молився на 

хресті: «Отче, у руки Твої віддаю 

Свого  духа!», свідчить  про  те , 
що  Він  скорився  і  виконав  все 
відповідно до Божого плану. Прихід 
Ісуса у цей світ, Його розп’яття на 
хресті і воскресіння були сплановані 
і  здійснені  не  за  Його  волею 
або планом, але за планом Бога, 
Котрий управляє життям, смертю, 
прокляттями  і  благословенням 
людини, а також історією людства 
(Євангеліє від Івана 4:34).
Коли ми молимося в ім’я Ісуса 

Христа, саме Бог відповідає на 
наші молитви. Ісус говорить нам 
в Євангелії від Матвія 10:29-31: 
«Чи не два горобці продаються за 
гріш? А на землю із них ні один не 
впаде без волі Отця вашого. А вам 
і волосся все на голові пораховано. 
Отож, не лякайтесь, бо вартніші ви 
за багатьох горобців».
Якщо  в и  щиро  в им і р я ли  і 

викарбували у своєму серці духовне 
значення такої гарантії від Господа, 
ви зможете все довірити Богові. Як 
нагадує нам Бог: «Із них ні один 
не впаде без волі Отця вашого», а 
також: «Вам і волосся все на голові 
пораховано», якщо ми віримо Йому, 
ми ніколи не матимемо невдачі у 
тому, щоб отримувати відповіді від 
Нього, незалежно від того, чи буде 
це проблема хвороби, благословення 
на роботі або у бізнесі, або навіть 
для виконання Божої роботи. 
Нав іть  коли  І сус  і снував  у 

формі Бога і був єдиним з Богом, 
Він шукав і невідступно йшов за 
волею Бога, все віддавши Його 
волі .  Так  само ,  замість  того , 
щоб довіряти людям, ви повинні 
спрямувати свій погляд лише на 
Бога, завжди відчувати Його роботу, 
яка переходить межі могутності 
людини, і шанувати Його в усьому. 

Любі брати і сестри у Христі! 
Завжди пам’ятаючи «Сім слів Ісуса 
на хресті», зрозумівши серце Ісуса, 
Котрий скрикнув гучним голосом 
під час страждання на хресті, і у 
повній мірі виконуючи Його волю, 
я молюся про те, щоб ви, маючи 
великий потяг до Того, Хто має 
повернутися за нами в ім’я Господа, 
щоб кожен з вас у той день отримав 
вінець праведності. 

Старший пастор доктор Джерок Лі
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Молитва згоди

Деколи ви молитеся окремо, але ви повинні часто зустрічатися з людьми і молитися, покликуючи у згоді про те, 
про що просите. Давайте розглянемо, що таке молитва згоди і як вона відбувається. 

Молячись таким чином, давайте відчуємо силу молитви згоди. 

В Євангелії від Матвія 18:19 написано: «Ще 
поправді кажу вам, що коли б двоє з вас на 
землі погодились про всяку річ, то коли вони 
будуть просити за неї, станеться їм від Мого 
Отця, що на небі!». Це вказує на те, наскільки 
Бог задоволений молитвою, промовленою 
«двома, що погодилися просити про всяку річ». 
Слова  «двоє  погодилися» у  молитві 

означають молитву, промовлену кожною 
людиною у єдності зі Святим Духом, коли вони 
моляться Богові в ім’я Господа (Послання Юди 
1:20). Інакше кажучи, вони повинні молитися, 

об’єднавшись серцями із серцем Святого Духа. 
Лише у такій молитві Господь може діяти. 
Це могутня молитва, яка допоможе швидко 
отримати відповіді від Бога.
Щоб принести таку молитву, ми спершу 

повинні досягти серця духу. В залежності від 
того, наскільки неправдиві ознаки, гріх і зло 
видаляються з нашого серця, ми можемо більше 
досягти серця духу і ясно зрозуміти волю Бога 
завдяки голосу і спонуканню Святого Духа.
Якщо  ми  пок ірн і  Святому  Духу,  ми 

отримуємо  більше  від  Його  повноти  і 

надихання і більше об’єднуємося з Ним. Якщо 
ви молитеся у єдності з Ним, ні ваші тілесні 
думки, ані ваша жадібність не заважатимуть 
вашій молитві. 
Отже ,  ви  зможете  молитися ,  маючи 

бажання Святого Духу, в істині, так що все 
досягатимете Божим шляхом. Навіть коли 
ви стомлені, ви зможете швидко отримати 
повноту Духу, здолати втому і на глибокому 
рівні спілкуватися з Богом. Така молитва у 
духовному розумінні називається молитвою 
згоди. 

Бог задоволений, коли ви молитеся у згоді зі 
Святим Духом, і відповідає на молитви великим 
благословенням. Так відбувається тому, що 
молитва була принесена у єдності зі Святим 
Духом. Завдяки такій молитві згоди ви зможете 
отримувати відповіді від Бога і свідчити про 
живого Бога. 
Ви можете молитися у згоді зі Святим Духом, 

отримавши Його повноту (Послання до ефесян 
6:18). Святий Дух – серце Бога, Він досліджує все, 
навіть Божі глибини (1 Послання до коринтян 2:10). 
Він заступається за святих з волі Божої (Послання 
до римлян 8:27). Отже, коли ви молитеся під 
керівництвом Святого Духа, ви можете молитися 
відповідно до волі Бога, Бог відповість на вашу 
молитву і здійснить бажання вашого серця. 

Якщо ви знаходитеся лише на початку шляху, 
або досі не молилися постійно, вам може бути 
важко молитися у згоді зі Святим Духом. Якщо 
ви молитеся, покладаючись на власні думки 
і по-своєму, ви можете не сповнитися Духом. 
Ви можете мати марні думки і заснути через 
втому. Ваша молитва може буди безглуздим 
повторенням, ви можете забути, що ви говорили у 
молитві. 
Жодна людина не може молитися цілком у 

згоді зі Святим Духом від самого початку. Але, 
коли ви будете докладати зусиль, щоб молитися 
у Дусі, Бог визнає ваші зусилля і дасть милість. 
Тоді ви зможете добре молитися, а пізніше 
будете молитися у згоді зі Святим Духом. Бог 
пам’ятатиме навіть ту молитву, яку ви принесли 

Богові у минулому, і винагородить вас, давши 
відповіді і благословення. 
В Євангелії від Матвія 18:20 Ісус сказав: «Бо 

де двоє чи троє в Ім’я Моє зібрані, там Я серед 
них». Коли Божі діти, які прийняли Господа і 
отримали Святого Духа, моляться разом, Господь 
направлятиме їхні серця, щоб вони об’єдналися зі 
Святим Духом, а також були єдині один з одним у 
молитві. Він буде діяти у такій молитві, і молитва 
буде приємна Богові. 
Якщо серця людей не об’єднані, лідер повинен 

вести їх до прославляння у повноті і покаянні, 
щоб вони могли об’єднатися. Лише якщо вони 
будуть молитися у єдності, вони зможуть 
отримати повноту Духу, радість і впевненість, 
щоб отримувати відповіді. 

Після того, як Господь воскрес і вознісся на 
небеса, 120 людей зібралося, щоб отримати 
Помічника ,  Святого  Духа ,  якого  обіцяв 
послати Господь. Помолившись у згоді, всі 
вони отримали Святого Духа і заговорили 
іншими мовами (Книга Дії 1:12-15; 2:1-4).
У той день апостоли отримали велику 

силу, і через проповідь апостола Петра три 
тисячі людей христилися того дня. Кількість 
віруючих збільшилася, бо багато чинили 
апостоли чуд і знамен, і життя віруючих 
відновилося (Книга Дії 2:14-47). 
Завдяки молитві згоди вони змогли потужно 

поширювати послання , зціляти сліпих і 
кривих, воскрешати мертвих, очищати від 
будь-яких хвороб і виганяти злих духів з 
людей, одержимих демонами. 

Якщо ви об’єдналися зі Святим Духом і 
молитеся від щирого серця, всемогутній 
Бог  діятиме,  переступаючи  межі  ваших 
найбільших сподівань, незалежно від того, у 
якій ви знаходитеся ситуації (Книга Дії 12). 
Для того, щоб поширювати Боже Царство, 
пастори ,  служител і  і  віруючі  повинні 
молитися у згоді. І, в залежності від того, 
наскільки щирим є їхнє серце, наскільки вони 
наполегливі у молитві, дія Святого Духу буде 
різною. 
Молитва згоди – це основа благословень для 

духовного росту або виконання бажань серця 
(Книга Екклезіястова 4:9-12). Молитва кожної 
людини може бути схожою на тонкий стовп 
аромату, може не мати сили, щоб зруйнувати 
табір ворога, диявола і сатани, у повітрі, але 

коли молитва додається до густого аромату 
молитви, вона набагато могутніша. У молитві 
згоди молитва кожної людини буде принесена 
як густий аромат і могутньо піднесеться у 
небо. 
Коли  ви  молитеся  про  Боже  Царство 

у  єдност і  з і  Святим  Духом ,  Бог  буде 
задоволений такою молитвою і ще швидше 
виконає бажання вашого серця. 
Кількість людей не має основного значення 

у молитві згоди. Люди, які зібралися разом, 
повинні  отримати  однакове  спонукання 
Святого Духу і молитися заради однієї цілі. 
Отже, у центрі молитви згоди стоїть Святий 
Дух. Лише коли люди об’єднуються під 
керівництвом Святого Духу у молитві, можна 
сказати, що це – молитва згоди. 

Що таке «молитва згоди»?

Як ми можемо молитися у згоді з Духом?

Сила молитви згоди
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ВМХЛ Урім букс

«Внаслідок могутньої молитви відбулося духовне 
благословення і зцілення!»

Влітку 2016 року я відчула ґулю на 
шиї. Я не сприйняла це серйозно, але 
через сім місяців люди навколо почали 
говорити, що щось стирчить з моєї шиї. 
На шиї можна було побачити ґулю, 
розміром з куряче яйце.
Ґуля з часом ставала більшою. Я 

звернулася до лікарні, де мені сказали, 
що я маю кісту 3см на щитовидній залозі. 
Лікар сказав, що вона виглядає погано, 
що вона буде тиснути на стравохід, 
якщо ростиме далі. Рідину, якою була 
наповнена кіста, прибрали, але через кілька днів вона знову наповнилася. 
Мені викачували рідину кілька разів, але марно. До того моменту я не 

розуміла, що то була духовна проблема. Я пригадала, що скаржилася, коли 
щось йшло не так, як мені хотілося, і молилася, безглуздо повторюючи 
слова і фрази довгий час. Я почала відвідувати Молитовні збори Даниїла 
щодня о 9 вечора, щиро молилася і каялася навіть коли була дуже втомлена. 

15 травня 2017 року відбулася особлива церковна подія. Я на своїй долоні 
написала: «Кіста на щитовидній залозі» і з вірою потисла руку старшому 
пастору доктору Джерок Лі. Відтоді кіста не росла. Я почала молитися ще 
старанніше, щоб отримати повне зцілення. 
У молитві Бог допоміг мені відчути Господню любов, я невпинно 

плакала. Я отримала силу згори молитися від щирого серця. Я почала 
ш у к а т и  щ а с т я  у 
молитві і молилася ще 
наполегливіше під час 
особливих Молитовних 
зборів Даниїла. Я навіть 
отримала нагороду на 
церемонії нагородження. 
Я  мол и л а с я ,  і  к і с т а 
става ла  все  меншою. 
Тепер вона зовсім зникла. 
Алілуя! 

Сестра Джіхе Лі, 23 роки,
Молодіжне служіння, Центральна Церква Манмін 

У мене завжди був поганий зір. Я 
не могла обходитися без окулярів. Без 
них все здавалося невиразним, я навіть 
не могла розрізняти кольори. Мої 
очі боліли і запалювались навіть від 
легкого вітру. Це було дуже незручно. 
На  початку  січня  2018 року  я 

звернулася  до  офтальмолога  і 
дізналася, що стан моїх очей гірший, 
ніж я думала. Лікар сказав, що зір 
лівого ока погіршився, також додався 
вірус, внаслідок чого була пошкоджена 
рог івка .  Мені  повідомили  про 
небезпеку повної втрати зору. 

7  січня  я  слухала  проповідь 

старшого пастора на вечірньому 
недільному богослужінні. Він говорив 
про Господа, нашого Лікаря, із серії 
проповідей  «Слово  про  хрест». 
Проповідь торкнулася мого серця. Я 
покаялася у тому, що покладалася на 
земні методи лікування, хоча Бог – 
дійсно всемогутній, і для Нього немає 
нічого неможливого. Після проповіді 
я отримала молитву старшого пастора 
про хворих. Тоді я отримала віру у 
зцілення через його могутню молитву. 
Я поклала руки на очі і щиро 

отримала молитву. У ту ж мить я 
відчула дещо дивовижне. Раптом 

великий вогонь вийшов з екрану і 
покрив мої очі і руки. Після служіння 
я повернулася додому. Я знову була 
здивована, тому що чітко побачила 
свій двір перед будинком, а також всі 
предмети у домі, хоча я не вмикала 
світло. 
Наступного ранку я пішла на 

регулярну перевірку зору. Літери на 
таблиці були такими чіткими, що 
я добре змогла їх прочитати. Лікар 
здивовано промовив: «Я не знаю, 
що сталося. Ваше ліве око майже 
нормальне. Навіть зір на правому оці 
покращився. Ваш зір у межах норми». 
Мені вже за вісімдесят років, але я чітко 
бачу предмети навіть на відстані трьох 
метрів. Мені вже не потрібні окуляри. 
Я дякую Богові, Який здійснив таке 

диво, що переходить межі простору і 
часу. Я також дякую старшому пастору, 
який помолився про мене. 

Сестра Асусена Куевас, 85 років, 
домашня церква, Аргентина

«Існувала небезпека повної втрати зору, 
але завдяки вогню Духу я одужала!»

Я  пос т і йно  молюся  на 
Молитовних зборах Даниїла. 
Моя дружина одного разу 
сказала мені, що я молюся 
навіть тоді, коли доводиться 
пропустити прийом їжі. У 
2009 році я навіть отримав 
головну нагороду, коли тягнув 
жереб старшого пастора під 
час церемонії нагородження на 
особливих молитовних зборах 
Даниїла. 

У жовтні 2017 року я відчув тверду ґулю з лівої сторони шиї, 
також почав швидко втомлюватись. Що б то не було, я був 
впевнений, що можу зцілитися. Я отримував молитву старшого 
пастора про хворих на кожному богослужінні і щодня пив солодку 
воду Муану (Книга Вихід 15:25). Я навіть не помітив, коли біль 
минув, і я більше не відчував ґулю. 
Але у листопаді, через місяць, я знову відчув ґулю на правій 

стороні шиї. Я відчув невелике ущільнення, також мені було 
боляче ковтати. Я пройшов обстеження. Лікарі сказали, що у мене 
тиреоїдит Хашимото, хронічне запальне захворювання щитовидної 
залози аутоімунного ґенезу, при якому залоза поступово руйнується. 
Почувши це, я покаявся у тому, що коли молився більше 

покладався не на Святого Духа, не намагався відчути серце Бога і 
Його любов у своїй молитві. Коли я отримав духовне розуміння і 
покаявся, мені стало краще. Відтоді я намагаюся більше отримати 
духовне розуміння за надиханням Святого Духа, коли читаю 
Біблію. Я намагався робити так, щоб моїй душі велося добре, щоб 
моє християнське життя було продуктивнішим. Я отримував 
молитву старшого пастора під час кожного богослужіння і щодня 
пив солодку воду Муану. Пастор моєї парафії також молився про 
мене з хусткою сили (Книга Дії 19:11-12). Згодом ґуля повністю 
зникла і я знову відчув себе набагато краще. Алілуя! Всю славу і 
подяку я складаю Богові, Котрий завжди поряд з нами. 

Диякон Гвангсік Кім, 60 років, 
Парафія 20, Центральна Церква Манмін

▲Кіста 3см зліва на щитовидній залозі.

До


